

Undertaking of Post-Arrival Quarantine for
Retired Racing Greyhound from Macau

To: Agriculture, Fisheries & Conservation Department

I, _____, am the owner of the dog as described below:

Description of animal	:	Dog																				
Breed	:	Greyhound																				
Sex	:	_____																				
Age	:	_____																				
Microchip No.	:	<table border="1" style="display: inline-table; border-collapse: collapse;"><tr><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td><td style="width: 20px; height: 20px;"></td></tr></table>																				

I undertake to comply with the following conditions:

1. The dog described above will be kept at _____
_____ (Address of quarantine premises) with floor area _____ square feet from today to DD/ MM/ YYYY (____ days) for post arrival quarantine;
2. All mammalian animals residing at the quarantine premises that cannot avoid contact with the imported dog during the quarantine period (hereinafter referred to as “animals under quarantine”) are subject to the same quarantine conditions as the imported dog. All the animals under quarantine must be confined to the quarantine premises during the whole of the quarantine period except in case of illness where veterinary treatment is required.
3. The owner must inform Agriculture, Fisheries & Conservation Department (AFCD) of any illness or suspected illness (including any sign or reasonable suspicion of rabies) of any of the animals under quarantine immediately. In the event that the animal(s) under quarantine need(s) to temporarily leave the quarantine premises to seek veterinary treatment, the owner must keep the animal(s) under quarantine either in a crate or put on leash and muzzled, and under direct control at all time, and must not come into contact with any other animals. The owner must also advise the attending veterinarian that the animal(s) is/are under quarantine surveillance and that a veterinary report for AFCD is required.
4. If any of the animals under quarantine bites another person or animal during the quarantine period (at any place), the owner must report the case to AFCD and Police and bring the animal to the Animal Management Centre of AFCD for rabies observation immediately.
5. If any of the animals under quarantine is lost or escaped during the quarantine period, the owner must immediately report this to AFCD and make every effort to recover the animal(s). If any of the animals under quarantine dies, the carcass must be immediately delivered fresh to AFCD for testing.

6. During the quarantine period, if any of the animals under quarantine departs from Hong Kong for any other country/place, the owner must make an appointment with AFCD at least 7 working days prior to departure. The owner will be required to provide suitable transportation for AFCD Officer to escort the animals under quarantine to the port of departure between 8.30 a.m. and 5.00 p.m. from Monday to Friday excluding public holidays. All fees incurred by such shipment are paid by the owner.
7. The owner must acknowledge that an AFCD Officer may visit the quarantine premises at any time during the quarantine period while the dog is under quarantine and, agree to co-operate in this matter with the AFCD officer.
8. The owner must acknowledge that all animals under quarantine will remain under quarantine surveillance for not less than 30 days as specified in the "Provisional Date of Release from Quarantine", or for a period as determined by the Senior Veterinary Officer of AFCD.
9. The owner must acknowledge and understand that an AFCD Officer may exercise powers under the Public Health (Animals and Birds) Ordinance (Cap 139) and the Rabies Ordinance (Cap 421), including requiring any or all the animals under quarantine to be inspected, treated, tested or removed to an animal quarantine station.
10. At the end of the quarantine period, the owner must take the imported dog to AFCD for examination by an AFCD Veterinary Officer to determine whether the imported dog can be released from quarantine. The owner shall call 2150 7141 to schedule an appointment during office hours at least 7 working days in advance before the end of quarantine period. The imported dog must be on leash and muzzled, and under direct control at all time when travelling from the quarantine premises to AFCD for its appointment.

Signature	:	_____	
Name	:	_____	Tel. No. : _____
HKID	:	_____	Mobile : _____
Date	:	_____	Fax No. : _____

Original copy of this page: Office copy
Duplicate copy of this page: To the owner

**澳門退役格力犬
抵港後檢疫承諾書**

致漁農自然護理署：

本人，_____，為以下狗隻主人：

動物	:	狗																			
品種	:	格力犬																			
性別	:	_____																			
年齡	:	_____																			
晶片號碼	:	<table border="1"><tr><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td><td> </td></tr></table>																			

本人承諾遵守以下條件：

- 上述狗隻將會居住在 _____
_____ (檢疫處所地址)
實用面積 _____ 平方尺，由今天至 ____ 日 / ____ 月 / ____ 年 (____ 日數) 作檢疫；
- 在檢疫期間，居住在上述檢疫處所的所有哺乳類動物如不能避免與入口狗隻接觸，(以下簡稱為受檢疫動物) 均受入口狗隻同樣的檢疫條件所約束。在整段檢疫期間，所有受檢疫動物除非需要接受獸醫治療，否則不得離開上述檢疫處所。
- 狗主若發現受檢疫動物患病或懷疑患病(包括任何狂犬病的徵狀或懷疑徵狀)，必須立即通知漁農自然護理署(漁護署)。如受檢疫動物需要暫時離開上述檢疫處所以尋求獸醫治療，狗主必須把受檢疫動物放進籠內，或替狗隻繫上狗帶及戴上口罩，並全程控制該動物不與其他動物接觸。狗主必須通知當值獸醫有關動物正接受檢疫，及後需向漁護署提供獸醫撰寫的診斷報告。
- 如任何受檢疫動物在檢疫期間(在任何地方)咬傷任何人或動物，狗主必須把事件會報漁護署及向警方報案，並馬上將該動物帶往漁護署動物管理中心作狂犬病觀察。
- 如任何受檢疫動物在檢疫期間走失或逃脫，狗主必須立即通知漁護署，並盡力尋回該動物。如任何受檢疫動物死亡，狗主必須立即把屍體送往漁護署作化驗。
- 如任何受檢疫動物在檢疫期間需離開香港前往其他國家/地方，狗主必須在出發前至少 7 個工作天與漁護署職員預約。同時狗主亦需為漁護署職員提供合適的交通工具，以便他們於星期一至五上午 8 時 30 分至下午 5 時(公眾假期除外)，押送受檢疫動物到出口地點，所有費用均由狗主支付。
- 狗隻檢疫期間，狗主必須承諾會盡力與漁護署職員合作，讓他們在動物檢疫期間的任何時間內到訪上述檢疫處所。
- 狗主必須承諾所有受檢疫動物將按照“暫定完成隔離檢疫的日期”接受不少於檢疫 30 天，或由漁護署高級獸醫師所指定的檢疫期。

9. 狗主必須承諾及明白，漁護署職員可根據“公眾衛生（動物及禽鳥）條例”（第 139 章）及“狂犬病條例”（第 421 章）行使權力，包括要求檢查、處理、檢驗及把所有/任何受檢疫動物移至動物檢疫站。

10. 在檢疫完結時，狗主必須把進口狗隻帶到漁護署，由漁護署獸醫師檢驗，以確定狗隻是否適合完成檢疫。狗主應在檢疫期結束前至少 7 個工作天致電 2150 7141 與漁護署職員預約。而由上述檢疫處所前往漁護署的整個行程中，狗隻必須完全受控，繫著狗帶及戴上口罩。

簽署 : _____

姓名 : _____ 電話號碼 : _____

香港身分證編號 : _____ 流動電話 : _____

日期 : _____ 傳真號碼 : _____

本頁正本: 官方版
本頁副本: 給狗主